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Nejžhavějším tématem posledních dnů a týdnů v automobilovém průmyslu je nedostatek
polovodičových součástek nezbytných pro provoz moderních aut. Kvůli jejich absenci automobilky
zastavují nebo omezují výrobu, což se zase neblaze promítá do dodacích lhůt. Podle šéfa jednoho z
nejvýznačnějších producentů mikročipů, firmy Intel, si však výrobci automobilů za současnou situaci
mohou částečně sami.

Za čipovou krizí v automobilovém průmyslu stojí podle dosavadních informací přesměrování dodávek
polovodičových součástek od výrobců aut k výrobcům spotřební elektroniky. Měla to způsobit
pandemie, kdy výroba aut prudce klesala a naopak trh s osobními počítači či smartphony rostl
raketovým tempem. Automobilky navíc neodhadly vývoj, poptávka se totiž zotavovala rychleji, než
předpokládaly. Nové světlo do polovodičové nebo, chcete-li, čipové krize, kvůli které čekají zákazníci
na nové vozy i více než rok, vnesl šéf Intelu Pat Gelsinger.
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